
Referat bestyrelsesmøde 5. januar 2021 
 
Til stede: Abelone Koppel, Karen Siercke, Rikke Oberlin Flarup, Emilie 
1.Tommy 
2.Thorkil 
3.Thorkil har talt med kommunen om mulighederne for at flytte. Det er i sidste ende en 
politisk beslutning.  
4. Vi har færdiggjort et kontraktudkast med udlejer. Kontrakten ser fornuftig ud.  
5. Der er enighed i bestyrelsen om, at huslejen repræsenterer et hus i bedre stand end det, 
der findes i dag. Det vedtages, at der stilles krav til udlejer om, at huset forbedres en smule 
på kort og markant lang sigt. 
6. Vedtægter underskrives, når vi mødes :)  
7. Det vedtages, at formanden har ret til at udvide bestyrelsen med et medlem.  
8. Næste møde er 26. januar 
 


